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Jeg vil starte med at hilse jer alle sammen mange gange fra Ingolf. Ingolf kan desværre 
ikke være her i dag. For nogle år siden blev Ingolf ramt af cancer i halsen, det blev 
dengang behandlet og slået ned. Nu er det desværre kommet igen, og Ingolf er i gang 
med en ny behandling. I øjeblikket er der pause i behandlingen, med henblik på at komme 
lidt til kræfter og få taget lidt på i vægt og dermed få noget at stå imod med, til den lidt 
hårde kur han er i gang med. 
 
I dag slutter året 18-19 med denne generalforsamling. Jeg tror nok at jeg sidste år sagde 
at året startede med generalforsamling, men året slutter vel med denne, og starter med 
sommerfesten lidt senere.  
Men for lige at starte med sidste års generalforsamling, så blev den afholdt med i alt 18 
deltagere. Niels blev valgt til ordstyrer, og styrede slaget med hårdt og myndigt overblik. 
Beretningen blev aflagt og taget til efterretning. Frank fremlagde det reviderede regnskab, 
med uddybning af et par enkelte punkter, og fortalte at vi har en rimelig god økonomi, og 
udsigt til at det fortsætter sådan. Regnskabet blev sat til afstemning og godkendt med 
applaus. 
 
Forslag fra medlemmer: 
Der var ingen indkomne forslag, så dette punkt var hurtigt overstået. 
 
Punkt 3, Forslag fra bestyrelsen. 
Frank forelagde budgetforslaget for 18-19 med fastholdelse af kontingenter, leje og udlæg 
til møder. Budgettet blev enstemmigt vedtaget. 
 
Punkt 6. Valg til bestyrelsen. 
Ejvind blev valgt ind som bestyrelsesmedlem. Axel blev valgt som suppleant og Per og 
Ingelise blev valgt som revisor og revisorsuppleant, og jeg blev genvalgt. 
Svend havde valgt at sælge sit hus, og trak sig derfor fra bestyrelsen, han fik pæne ord og 
3 flasker vin for sin store indsats i Roret. 
 
Eventuelt. 
Niels foreslog at bestyrelsen, med partnere, skulle tage en tur på restaurant på Rorets 
regning, som kompensation for at partnerne skulle undvære deres mænd, når de var på 
pladsen. Vi har drøftet det i bestyrelsen, men ikke fundet det belejligt. 
 
Generalforsamlingen sluttede efter en times tid, og Niels takkede for god ro og orden. 
 
Om aftenen holdt vi vores sommerfest, med lækker mad, som sædvanligt, planlagt, 
indkøbt, fremstillet og serveret af vores fantastiske Catering-Piger, 
Tusind tak for det igen-igen. Festen fortsatte i rigtig god stemning, og senere afholdt vi 
vores vanlige lotteri, med mange flotte præmier, som ihærdigt var indsamlet af vores 
flittige sponsorjægere. Stor tak til dem, og stor tak til Rødvig og omegns handelsliv for stor 
gavmildhed til vores lille forening. 
 
Jeg kan fortælle at vi i øjeblikket er 23 aktive medlemmer, 21 passive, 16 lejere, og 4 
supportere. Det er 64 tilknyttede til Roret i forhold til sidste år 60, en stigning på over 6%. 
Der er lidt bevægelse i medlemstallet, nogen melder sig ud og andre kommer ind, men det 
er nogenlunde stabilt. 
 



Vi har i årets løb afholdt 5 arbejdslørdage. Jeg vil gerne sige tak til alle dem der møder op, 
og samtidigt opfordre til at komme ned og give et nap på pladsen, der er er nok at gøre 
dernede. Vi har haft nogle lidt store job. Bl.a. har vi måttet forlænge I-jernene på den 
øverste del af rampen. Havet havde undermineret de nye jern, så vi måtte understøtte 
med fliser og beton, og derefter forlænge I-jernene og støbe dem fast. Nu håber at det vil 
holde mange år endnu. Jobbet var faktisk så stort at vi også måtte bruge søndagen. 
Vi har også fundet alle forankringsblokkene og gravet dem fri. Vi har tyndet voldsomt ud i 
hækken ind imod dommeren, og vi har klippet alle hækkene indvendigt. Vi har besluttet at 
bede "Morfar" om at klippe udvendigt og toppen. Fliserne for enden af rampen er lagt om 
og der er støbt. Vi har fået en kompressor forærende, til bl.a. pumpning af hjul, og der er 
etableret stik i skuret bag græsslåmaskinen. Vi har også købt en ny glasfiberrist til at 
lægge forneden af rampen, når de nuværende ikke kan holde mere. Vi arbejder også på at 
få udskiftet vores nummerskilte udfor de enkelte pladser. 
Da vi i starten af sæsonen skulle starte vores traktor op, lød den noget mærkelig. Det viste 
sig at motoren var gået helt i stykker. Vi har derfor indkøbt en helt ny "Stiga", den ser rigtig 
god ud, og vi håber at den vil holde i mange år. 
 
Bade/både broen blev sat op den 27.4, og bliver nok taget ned igen om en måneds tid. Vi 
har heldigvis, indtil nu, haft et stille år med hensyn til storm, så broen står der endnu. Det 
eneste der er blevet repareret er termometret og gelænderet. Vi satser på at få lavet et nyt 
gelænder i rustfrit stål i løbet af vinteren. 
 
Vi oplever at mange folk i området er meget glade for at benytte sig af vores plads og 
broen, og vi får mange tilkendegivelser på det. Jeg vil gerne komme med en lille anekdote. 
Da vi sidste efterår, under lidt dramatiske omstændigheder tog broen ned, kom en af de 
faste brugere ned for at bade, og hun blev meget skuffet over at broen var væk, og måtte 
skuffet gå hjem igen. Der gik dog ikke længe så kom hun tilbage, med en taske med øl til 
brofolkene og et lille sødt kort, som lyder sådan: 
Til arbejdsholdet. Tilfredse morgenbadere og sommergæster siger tak for jeres omsorg for 
badebro, borde, græs og hække. Det er en fornøjelse at benytte stranden og at vise den 
frem. Mange hilsener fra Morgenbaderne.  
Da hun havde afleveret den lille gave, gik vi stille sammen ned af rampen hvor hun stod 
med tåre i øjnene, lige som jeg!!  
Der er også kommet flere supportere, som gerne vil være med til at betale lidt 
for herlighederne. 
 
Vi har holdt vores traditionelle sammenkomster i løbet af året. Vi startede med 
standerhejsning d. 4.5. Vi var 25 til sang og ny vimpel på pladsen, og derefter hygge  
og nu tre slags pølser i teltet, selvfølgeligt med Birgits lækre kartoffelsalat til, og senere 
sponseret whiskey til den Irske kaffe. 
Den 13.7 havde vi fiske konkurrence med hele fem fiskere fordelt i to både. Desværre 
uden at der blev fanget noget. Til gængæld blev der af Theis fortalt en fiskehistorie om en 
kæmpe laks, der nær havde hevet ham udenbords og kæntret båden.  
Så Theis fik 1-præmien og ærespræmien for den gode historie. 
 
Nu vil jeg takke resten af bestyrelsen for et rigtigt hyggelig og seriøst samarbejde, med alle 
beslutningerne om, hvor og hvordan vi prøver at få Roret på rette vej. 
 
Det var hvad jeg havde at sige, og jeg vil som jeg plejer, opfordre jer til at møde op når der 
er aktiviteter, og komme med gode ideer og kritik, så vi kan få Roret til at blive endnu 
bedre. 
 
Tak for ordet 


